
Kauno miesto savivaldybės tarybos narės
2024 metų veiklos ataskaita

Rasa Duobaitė-Bumbulienė



Einamos pareigos taryboje:

• Savivaldos plėtojimo komiteto narė
• Savivaldybės Kolegijos narė
• Etikos komisijos pirmininkė

Tarybos narės veikla:

2024 metais dalyvavau:

• 9 tarybos posėdžiuose
• 10 Savivaldos plėtojimo komiteto posėdžių ir viename jungtiniame
• 1 savivaldybės kolegijos posėdyje
• 5 gyventojų priėmimuose

Kaip Etikos komisijos pirmininkė dalyvavau 
Vyriausiosios tarnybinės etikos komisijos (VTEK) 
organizuotuose mokymuose „Viešasis ir privatus 
interesas – tai nebūtinai konfliktas“ ir „Asmens veiklos 
vertinimo tyrimas (eiga ir procedūros)“
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Kauno miesto savivaldybės tarybos 
2023-2027 m. kadencijoje rinkėjų 
interesus atstovauju mažumos 
(opozicijos) TS-LKD frakcijoje, kurią 
sudaro 8 nariai.

Atlikdama Tarybos narės pareigas 
visada vadovaujuosi LR Konstitucija,  
LR Vietos savivaldos jstatymu bei Kauno 
miesto savivaldybės Tarybos veiklos 
Reglamentu.



Svarbūs klausimai:

• 2024-aisiais Kauno buvo uždaryta senoji Ledo arena (Aušros g.). Tą labai 

skaudžiai priėmė visa ledo bendruomenė. Nuolat teko bendrauti su įvairių 

ledo sporto šakų atstovais, deja, Ledo arenos paskirtis buvo pakeista, todėl 

su kolege Andrijana Filinaite kreipėmės į prokuratūrą dėl viešojo intereso 

gynimo. Daugiau 1 ↪  Daugiau 2 ↪  Daugiau 3 ↪ 

• Išlikimo klausimas buvo iškilęs ir Generolo Povilo Plechavičiaus kadetų 

licėjui. Džiaugiuosi, jog po ilgų diskusijų ir išeičių paieškų, licėjaus valdymą 

perėmė LR Krašto apsaugos ministerija ir ši unikali mokykla buvo išsaugota. 

Daugiau ↪ 

• Dalis Kauno Senamiesčio buvo paskelbta sumažintos taršos zona (STZ), 

kai už įvažiavimą į jį reikės mokėti. Idėja gera, tačiau sprendimas priimtas 

galutinai neišsprendus visų klausimų, tad dalį sprendimų jau teko keisti. Net 

ir dirbant opozicijoje tenka atsakinėti į miestelėnų užklausas apie sistemą, 

problemas ir nuobaudas. Daugiau ↪ 

• Netikėtai kauniečius ir tarybos narius pasiekė žinia apie naujo savivaldybės 

pastato statybas prie Kauno pilies. Mano nuomone, sprendimai Senamiestį 

paskelbti sumažintos taršos zona (STZ) ir čia įkurdinti kai kuriuos 

savivaldybės skyrius prieštarauja vienas kitam, nes automobilių srautai vėl 

padidės. Daugiau 1 ↪  Daugiau 2 ↪  
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TS-LKD frakcija organizavo posėdžius:
Su Kauno miesto savivaldybės administracijos vadovais, Sporto, Finansų 
ir ekonomikos skyrių vadovais dėl Ledo arenos ir 2024 metų biudžeto bei 
Strateginio veiklos plano.

https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid0KPCrYNp9nQUoX7ZzMFk7iSBdwn4sb8H9xTN5zssqV474rM43HEtTHVAa2LXmxyial
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid02Ui1fHXiqoNWp1xKXBQyyE6pVwbw4nMnYZrZ672QGPYAYr5eC8atU2Whwc1xYgdhel
https://www.15min.lt/naujiena/aktualu/lietuva/kauno-konservatores-kreipesi-i-prokuratura-del-naikinamos-ledo-arenos-issaugojimo-56-2236530
https://tsajungakaunas.lt/generolo-povilo-plechaviciaus-kadetu-licejus-isgelbetas-ji-perima-krasto-apsaugos-ministerija/?fbclid=IwY2xjawJM5IFleHRuA2FlbQIxMQABHT-2RydZLIuocRcTeLMVVJ1beoAOQGe7gt9KhHIdYljQiOxGNfJDY5I6Kw_aem_PO0ukueIY8mbwXvEJMXZcA
https://kauno.diena.lt/naujienos/kaunas/miesto-pulsas/patvirtinta-uz-ivaziavima-i-senamiesti-teks-susimoketi-1173899?fbclid=IwY2xjawJM66hleHRuA2FlbQIxMAABHZCm98Cpv4tGaDIxpqN66rDv3rEsMRgedNDrTw_8LYy-2bkg5jmzxhHxMw_aem_bD89nORtbEE7J_a_oNUXbA
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid0PRa23JUW4vE6FGpvFisNMLEw5h82nXnWwL6EuUqoyyG3jdNQeEnRfYhmvizhgNXwl
https://www.lrt.lt/naujienos/lietuvoje/2/2370000/su-vaizdu-i-pili-kauno-savivaldybe-senamiestyje-planuoja-naujo-pastato-statybas?fbclid=IwY2xjawJM665leHRuA2FlbQIxMAABHc1kfvCvLm75YRjO9b4ZJrZhLl8CyE2W5NnrhYRA9RD6JqWWLz_baK05xQ_aem_KTgnNlkynqJSG6sCwdr3SA
https://www.15min.lt/naujiena/aktualu/lietuva/kauno-konservatores-kreipesi-i-prokuratura-del-naikinamos-ledo-arenos-issaugojimo-56-2236530
https://tsajungakaunas.lt/generolo-povilo-plechaviciaus-kadetu-licejus-isgelbetas-ji-perima-krasto-apsaugos-ministerija/?fbclid=IwY2xjawJM5IFleHRuA2FlbQIxMQABHT-2RydZLIuocRcTeLMVVJ1beoAOQGe7gt9KhHIdYljQiOxGNfJDY5I6Kw_aem_PO0ukueIY8mbwXvEJMXZcA
https://kauno.diena.lt/naujienos/kaunas/miesto-pulsas/patvirtinta-uz-ivaziavima-i-senamiesti-teks-susimoketi-1173899?fbclid=IwY2xjawJM66hleHRuA2FlbQIxMAABHZCm98Cpv4tGaDIxpqN66rDv3rEsMRgedNDrTw_8LYy-2bkg5jmzxhHxMw_aem_bD89nORtbEE7J_a_oNUXbA
https://www.lrt.lt/naujienos/lietuvoje/2/2370000/su-vaizdu-i-pili-kauno-savivaldybe-senamiestyje-planuoja-naujo-pastato-statybas?fbclid=IwY2xjawJM665leHRuA2FlbQIxMAABHc1kfvCvLm75YRjO9b4ZJrZhLl8CyE2W5NnrhYRA9RD6JqWWLz_baK05xQ_aem_KTgnNlkynqJSG6sCwdr3SA


• Moderavau dvi diskusijas su buvusiu LR Krašto apsaugos ministru dr. Arvydu Anušausku apie 

saugumo situaciją Kaune ir Lietuvoje.

• Plačiai nuskambėjo, kaip Lietuvos moksleiviai dalyvaudami Robotikos olimpiadoje atsisakė 

varžytis su rusijos atstovais. Tarp jų buvo ir Kauno jėzuitų gimnazijos komanda. Su kolegomis 

pasitikome juos Kauno oro uoste ir padėkojome už drąsą. Frakcijos vardu pateikėmė pasiūlymą 

šiuos moksleivius apdovanoti. Daugiau 1 ↪ Daugiau 2 ↪

Renginiai:

Kaune 2024-aisiais netrūko svarbių renginių:

Jubiliejinės Dainų šventės 
Dainų diena „Miškais kalnai 
žaliuoja“ nuskambėjo Dainų 
slėnyje

Po rekonstrukcijos atidaryta ir naujas Ąžuolyno 
pavadinimas suteiktas bibliotekai 

Metų pabaigoje Kaune atidarytas vienintelis 
šalyje mokslo ir inovacijų populiarinimo centras 
„Mokslo sala“

Kompozitorius, Kauno maestro Giedrius Kuprevičius minėjo 
gražų jubiliejų, kurį lydėjo net keli koncertai. Nuvykome 
pasveikinti su frakcijos kolegomis

https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid0iShcKDQugpXXAMN8o1wYzjrqSSD1RJgj8zavT1wai8p4zqzYmf12Cm4ANo5366zNl
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=10223483222618115&set=pb.1515027326.-2207520000&type=3
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid0iShcKDQugpXXAMN8o1wYzjrqSSD1RJgj8zavT1wai8p4zqzYmf12Cm4ANo5366zNl


Dirbant LR Žemės ūkio ministerijoje  
ministro Kazio Starkevičiaus patarėja 
aplankėme nemažai Kaunui svarbių įmonių 
Laisvojoje ekonominėje zonoje (LEZ), mokymo 
ir mokslo įstaigų bei renginių. Šie vizitai buvo 
aktualūs ir man kaip Tarybos narei.

Sulaukiau Europos komisijos atstovybės 

kvietimo dalyvauti projekte „Kuriame Europą 

su vietos savivalda“ ir nors iš miesto biudžeto 

tai nebūtų pareikalavę papildomų lėšų, deja, ši 

galimybė nebuvo suteikta.

Parodoje „RINKIS PREKĘ LIETUVIŠKĄ“

Daugiau 1 ↪

 Daugiau 2 ↪

Tarybos mažumos valandos metu 
pateikėme merui ir savivaldybės 
administracijai aktualius klausimus dėl:

• nukeliamo Mokslo salos atidarymo;

• savivaldybės pastato statybų prie 
Kauno pilies;

• futbolo ir regbio maniežo statybų;

• Ledo arenos uždarymo;

• Aleksoto inovacijų parko;

• mažų emisijų zonos senamiestyje;

• Svajonių kiemo programos;

• Iniciatyvų Kaunui ir kitų programų;

• nepilnai tinkamai ir žmonėms patogiai 
įgyvendintų projektų ir t.t.

https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid02845zjhg4MPEss49HQ2PUKeRYf8Kf7VPVCN3AMS2o73AUQr4Da9cJqhHKMSL8LJzVl
https://kaunas.kasvyksta.lt/2024/10/10/eismas/akivaizdzius-trukumus-turinti-susiaurinta-romainiu-ikalne-taisoma-nebus-viskas-pagal-projekta/?fbclid=IwY2xjawJM67RleHRuA2FlbQIxMAABHXEM9meCEYNoMEjNTaGy7SAlUDPtQpQMJ8O_a6rxS-G4AEnaXBlWFsP3_g_aem_bL81dHbsPRRDVp9DG86dZg
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid037qxpLkMp2nw3qQbuQYcMpVM9YZjbqn7Yzq6JPijnTS1F9Y99CrJ5WY93KGH1nEySl
https://kaunas.kasvyksta.lt/2024/02/26/politika/kurti-europos-su-vietos-savivalda-kauno-valdantieji-nepanoro/


⁍ Dalyvauta savivaldybės administracijos organizuojamuose 
projektų pristatymuose ir pasitarimuose

⁍ Kasmet tradiciškai organizuoju atminimo 
akcijas „Uždek žvakutę Kauno krašto 
partizanams“

Kita veikla:
Gyventojų priėmimai

⁍ Nuolatinis darbas ir konsultacijos su 
specialistais rengiantis Tarybos, Komiteto, 
Kolegijos, Komisijos posėdžiams

⁍Gyventojų prašymų, kreipimųsi, skundų nagrinėjimas 
ir atstovavimas Savivaldos institucijose

Organizuotos atminimo akcijos: 

 Daugiau ↪

https://tsajungakaunas.lt/artejant-velinems-susibureme-atminties-akcijai-uzdek-zvakute-savo-krasto-partizanams/?fbclid=IwY2xjawJNCi9leHRuA2FlbQIxMQABHbw83ANEdI8vAWJrbGyvjvAgpQ-ZDcTXP1VzXvTR603lYaSypO1lG0HznQ_aem_gpLLya6Tg6Oq9NGpumVk5A


⁍ „Neužmirštuolių pieva“ 

Organizuotos atminimo akcijos:

⁍ 2024-aisiais kartu su kolegomis vasario 24 d. 
organizavome Ukrainos palaikymo akciją „Uždek 
žvakutę žuvusiems Ukrainos laisvės gynėjams“. 

Be minėtų darbų ir veiklų kaip Tarybos narė dalyvavau 
susitikimuose su gyventojais, bendruomenių šventėse 
ir renginiuose, minėjimuose siekdama stiprinti ryšį ir 
išgirsti gyventojų lūkesčius.

Daugiau  1 ↪ 
Daugiau  2 ↪ 
Daugiau  3 ↪ 
Daugiau  4 ↪ 

Daugiau  1 ↪ 
Daugiau  2 ↪ 
Daugiau  3 ↪ 

⁍ Žemųjų Šančių bendruomenės piketas prie Nemuno
 Daugiau ↪

https://www.facebook.com/watch/?v=1706651540150200&rdid=H3HBdben9fF503oC
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid0v3YZD5yVDM5VmyV5D2cBidPnb4LPhvSkJ1apr8JFoe2WjDGs7FjesfEopJHdHk1rl
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/videos/7187410948003673/
https://www.lrt.lt/naujienos/lietuvoje/2/2204930/keliasdesimt-zmoniu-kaune-karo-metiniu-isvakarese-pagerbe-zuvusius-ukrainiecius?fbclid=IwY2xjawJNBSdleHRuA2FlbQIxMAABHZbP2BvL5DMHvoXcwTvmAfwFiUa4mQEOPZLzp23aHwavzjXfZSdVrTq8zw_aem_7aP7NKXSf9p7w3YMFiqj3g
https://kaunas.kasvyksta.lt/2024/02/23/miestas/karo-metiniu-isvakarese-kaune-is-zvakuciu-suformuota-ukrainos-veliava-pagerbti-zuve-ukrainieciai-foto/?fbclid=IwY2xjawJNBalleHRuA2FlbQIxMAABHXdsIMhlx9toolQ9ZDiCMc8I1xudngj8W_MUyYnXemM9cJtnh9P5xoTt8w_aem_Om55Iwf0-rRsYm64VAl0ig
https://kaunas.kasvyksta.lt/2024/02/15/miestas/kodel-kauno-savivaldybe-neleido-surengti-akcijos-prie-savivaldybes/
https://www.lrytas.lt/lietuvosdiena/aktualijos/2024/02/16/news/kauno-valdzioje-musiai-del-ukrainos-pagerbimo-konservatoriai-kaltina-melu-valdantieji-atsikerta-30577712
https://kaunas.kasvyksta.lt/2024/02/15/miestas/kodel-kauno-savivaldybe-neleido-surengti-akcijos-prie-savivaldybes/
https://www.facebook.com/watch/?v=1706651540150200&rdid=H3HBdben9fF503oC


⁍ Kovo 11-osios minėjimas su Panemunės 
bendruomene prie J. Basanavičiaus paminklo

⁍ Kaip ir kasmet pasveikinau vienos seniausių ir didžiausių visuomenių 
organizacijų Lietuvos politinių kalinių ir tremtinių sąjunga (LPKTS) 
suvažiavimą Kaune

⁍ Prisiminėme „Vaikų akcijos“ tragediją Kauno gete

⁍ Pasveikinau Legendinio partizano 
Juozo Lukšos-Daumanto šaškių turnyro 
Generolo Povilo Plechavičiaus kadetų 
licėjuje dalyvius

 Daugiau ↪

 Daugiau ↪

https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid0bLKkHBB21HYzYmzY9TBmcBCezLYUZR1GQF563LvE8nY7inop13reebd9kj2PyXi1l
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid02XCPUnh7zwjEByKqtrNaNHvGqXFNHSTqTEPjotfPeKERKGvdJGzfp8jb5c67jvWg4l


⁍Dalyvavau Kaune vykstančioje Jaunųjų 
konservatorių lygos pilietiškumo akademijoje

⁍ Po diskusijos įsiamžinome su Kauno bendruomenių 
su Kauno bendruomenių centrų asociacijos 
(KBCA) pirmininku Ramūnu Navicku ir Panemunės 
bendruomenės pirmininku Gediminu Žukausku 
 

⁍ Dalyvavau Panemunės bendruomenės 
organizuotoje diskusijoje tema „Bendravimo su 
valdžia kultūra“

 Daugiau ↪

Po kiekvieno Tarybos 

posėdžio apžvelgiu 

darbotvarkę ir aktualiausius 

klausimus socialiniuose 

tinkluose

https://www.facebook.com/gediminas.zukauskas.54/posts/pfbid0MJvj9hubWMnzhxTYFUm99g3uUtAisUoe4VMKy6jBqeZE1YpUqe3QUFQgVKgNfCGil


TS-LKD frakcijos pagrindiniai darbai ir siūlymai

Posėdžių apžvalgos:
Dešimtas šios kadencijos tarybos posėdis: Daugiau ↪ 

Vienuoliktas tarybos posėdis: Daugiau ↪

Dvyliktas tarybos posėdis: Daugiau ↪ 

Tryliktas tarybos posėdis: Daugiau ↪ 

Keturioliktas tarybos posėdis: Daugiau ↪

Penkioliktas tarybos posėdis: Daugiau ↪

Šešioliktas tarybos posėdis: Daugiau ↪

Septynioliktas tarybos posėdis: Daugiau ↪

Aštuonioliktas tarybos posėdis: Daugiau ↪

Devynioliktas tarybos posėdis: Daugiau ↪

Teikti siūlymai dėl 2024 m. Kauno miesto savivaldybės biudžeto 
ir savivaldybės strateginio veiklos plano: 

• Siūlyta papildomai numatyti 1,2 mln. eurų įvažoms į kiemus ir gyvenamųjų 

kvartalų infrastruktūros tvarkymui. Didesnį dėmesį skirti civilinei saugai, 

miesto parengčiai galimoms grėsmėms. Daugiau lėšų skirti vaizdo stebėjimo 

kamerų tinklo mieste plėtrai, didinti lėšas vaikų stovykloms, savižudybių 

prevencijai, psichikos sveikatos stiprinimui, socialinėms paslaugoms 

asmenims su negalia, finansuoti, dviejų skirtingo lygio sankryžų, 

daugiaaukštės automobilių stovėjimo aikštelės prie geležinkelio stoties 

studijas.

• Šiuos projektus siūlyta finansuoti mažinant savivaldybės numatytas 

išlaidas miesto reklamai Lietuvoje, teisinėms konsultacijoms, politikų ir 

administracijos darbuotojų komandiruotėms, „Kauno akcentų“ programai, 

Kėdainių tilto per Nemuną statybai. 

Teikti siūlymai 2024 m. nedidinti verslo liudijimų kainų Kaune;

Teikti siūlymai 2024 m. nedidinti parkavimo kainų Kaune.

https://www.facebook.com/photo?fbid=10160398521573423&set=a.10151561430408423
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid02Z8DZc3miQ2zVJX2RjaFCR5obgeoiFoxu3ohg3WrgijXByBEkXfeASECPWwTCz9sbl
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid02Dc9QtRq2kxZqf1pKy8vn43bNz1qcvfZtKLhZiExVwuraxs5qKDfxoFVmMavCBnb2l
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid0ZvCLfq46WZJ7ubTxJSENcJuRSTgEQRwhwxXjKnUruRkDGJY757KcM4pPMP8zYBCDl
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid0tPf3NCkxkCWN76yPUd6jGqeEUp3XLMFCgZNoFUJLUU3CfoGKEfZjU4m8DzDPMABGl
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid02urHx8p92xdJRPh7k8Dcfu9E6GmnzakmomknJLEzNFKcPXnCKyEvriiTLVeABWK8Bl
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid02Qr2Ar9qnCCKfTiFoTyGQM4JjFGuQDSQB5tYaPGd7NDJ2E8L6BeGwzDTLdyT82hUpl
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid02RrfbykVetXmMFFzFZmz7rYatsDNTTb6bSUCmh2Srm6zL6XYKjZVpkSnneBVMyLVTl
https://www.facebook.com/Rasa.Duobaite.Bumbuliene/posts/pfbid02wVJicNQ4UzhnNex6XM74uzxVVg6i1dRFxddaVBoJtVDYNxzhTPaJ3bk52JekyxsCl
https://www.facebook.com/photo/?fbid=10161363862893423&set=a.10151561430408423


       2024 m. vasario mėn. 

• Teiktas siūlymas Kauno miesto savivaldybei dalyvauti Europos komisijos projekte 

„Kuriame Europą su vietos savivalda“ 

 

2024 m. kovo mėn. 

• Organizuotas susitikimas su Švietimo, mokslo ir sporto ministerijos, savivaldybės 

administracijos darbuotojais dėl Generolo Povilo Plechavičiaus kadetų licėjaus likimo  

 

2024 m. kovo mėn. 

• TS-LKD frakcija iniciavo įgaliojimų netekimo procedūrą Kauno miesto merui Visvaldui 

Matijošaičiui, dėl „Vičiūnų grupės“, kurios vienas savininkų yra Kauno meras V. 

Matijošaitis, įmonių veiklos rusijoje. 

 

2024 m. balandžio mėn. 

• TS-LKD frakcija kreipėsi į savivaldybės vadovus išreikšdami nepritarimą Ledo arenos 

paskirties keitimui ir uždarymui ledo sporto šakoms. Frakcija siūlė savivaldybei negalint 

išlaikyti Ledo arenos ją nuomoti ir palikti naudoti pagal paskirtį. Buvo prašoma paviešinti 

informaciją apie numatomą Kovo 11-osios g. esančių  ledo rūmų užimtumą perkėlus ten 

ledo sporto šakų užsiėmimus bei organizuoti gyventojų apklausą vertinant, ar kauniečiai 

pritaria arenos uždarymui ledo sportui. 

 

2024 m. gegužės mėn. 

• TS-LKD frakcija savivaldybės tarybai siūlė, kad skulptūrų ir paminklų statymas mieste 

būtų derinamos ir su Kauno regionine architektūros taryba, kad kultūros srities 

profesionalų balsas būtų privalomas, o galutinį sprendimą dėl statymo priimtų ne 

administracijos direktorius, o savivaldybės taryba. Taip pat siūlėme, kad ir savivaldybės 

iniciatyva ar su savivaldybės prisidėjimu statomoms skulptūroms ar paminklams būtų 

taikomos ne paprastesnės, o tokios pačios taisyklės, kaip ir kitų asmenų iniciatyva. 

 

2024 m. liepos mėn. 

• TS-LKD frakcija miesto tarybai siūlė Kaune įsteigti Istorinės atminties komisiją, kuri 

mieste formuotų istorinės atminties politiką. Joje dirbtų ne tik miesto politikai ar 

savivaldybės administracijos darbuotojai, bet į sprendimų priėmimą būtų įtraukiamas 

gerokai platesnis ekspertų ratas. Sprendimo projekto tikslas – mieste turėti bendrą 

matymą ir strategiją, kaip formuojama istorinės atminties politika.

 

        2024 m. rugsėjo mėn. 

• TS-LKD frakcija organizavo diskusiją su savivaldybės vadovais dėl S. Dariaus ir S. Girėno 

stadiono vejos būklės, siekiant rasti sprendimus, kad čia būtų suderinami ir sporto, ir 

pramoginiai renginiai.  

 

2024 m. lapkričio mėn. 

• TS-LKD frakcija, atsižvelgdama į tuštėjančio Kauno Senamiesčio problematiką, siūlė 

įvesti lengvatinį parkavimo apmokestinimą  visoje Kauno Senamiesčio zonoje.



       2024 m. gruodžio mėn. 

• TS-LKD frakcija pritardama Kauno miesto savivaldybės tarybos rezoliucijai „Dėl paramos 

Ukrainos pergalės planui“ siūlė ją papildyti nuostatomis pasmerkiančiomis subjektus 

dalyvavusius ir dalyvaujančius šalies agresorės rėmime.  

 

2024 m. gruodžio mėn. 

• TS-LKD frakcija siūlė į savivaldybės Jaunimo reikalų tarybą, Senjorų reikalų komisiją bei 

Šeimos reikalų komisiją įtraukti savivaldybės opozicijos atstovus. 

rasa.duobaite-bumbuliene@kaunas.lt  

Rasa.Duobaite.Bumbulienė 

061485117  

Rasa.Duobaite.Bumbulienė

Susisiekime:

Dirbdama opozicijoje siekiu, kad biudžeto lėšos ir ištekliai būtų naudoja-
mi efektyviai ir racionaliai. Visada stengiuosi atsakingai atstovauti Kauno 
miesto gyventojų interesus, atsižvelgti į pastabas, siūlymus ir poreikius, 
tarpininkauti tarp gyventojų ir miesto savivaldybės.

Kviečiu kreiptis ir Kauno gyventojams svarbius klausimus spręsti kartu!
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